
NSBF- protokoll Nr 2/2024 fört vid styrelsemöte 240520 kl. 18.30 – 20.30 

 

Närvarande: Ole Jansson SKL, Britta Westergaard LUL, Majlis Israelsson NOR, Jennifer 

Andersson-Persson, Fredrik Nyberg NOR, Peter Åström BOD samt Gun-Britt Jansson SKL.  

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 

2. Fastställande av dagordning 

Föreslagen dagordning godkändes. 

 

3. Val av justerare jämte ordförande 

Majlis Israelsson valdes att justera protokollet jämte ordförande. 

 

4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes. 

 

5. Ekonomi 

Kassören berättar att vi fått pengar från RF-SISU Norrbotten samt ett förskott från 

Västerbotten.  

a) Bidrag till SM i precisionsskytte. 

Det har inkommit en förfrågan om att distriktet ska ge bidrag till de som är 

kvalificerade till SM i precisionsskytte. Vi diskuterade vilka konsekvenser ett 

sådant beslut kan innebära då det finns fler som önskat bidrag till olika nationella 

tävlingar. Beslut: Att avslå denna begäran. Däremot kommer vi att på 

Föreningsträffen diskutera vilka förväntningar föreningarna har på distriktet och 

vad ska distriktets pengar användas till?  

b) Div. 3 veteran, Nyborg anmälningsavgift. 

Då vi fått ett avhopp i div 3 vet. har frågan gått till NYB. De har tackat ja, men 

undrar om de kan få reducerad anmälningsavgift. Beslut: Avslag, alla ska betala 

full avgift, 1000 kr. 

c) Nya skyttemattor. 

Ole ställer frågan då han sett KLX nya matta. Vi konstaterar att en matta kostar 

flera tusen kronor. Det är inget fel på de mattor vi har och de används 1 gång per 

år. Däremot behöver vi komplettera med klot, lillar samt mallar så allt finns 

komplett. Beslut: Att köpa in ljusa och mörka klot, lillar samt mallar.  

 

 

 



d) Domararvoden. 

Beslut: Inga domararvoden vid distriktets tävlingar betalas ut förrän en 

domarrapport är inlämnad. Beroende på avstånd kan reseersättning samt boende 

bekostas av distriktet. Så långt som möjligt ska domare från spelorten användas. 

 

6. DM 2025 

Endast en ansökan har inkommit. Beslut: Att godkänna ansökan och att det 

offentliggörs på årets DM. 

 

7. Tävlingsbestämmelser 

Vi gick igenom de förändringar som vi måste göra i våra befintliga TB. 

Beslut: Ole och Gun-Britt gör ett förslag och skickar till övriga i styrelsen som får 

komma med synpunkter. 

 

8. Informera från Förbundsmötet. 

Ole tog upp att vi fick ett medskick från Förbundsordförande att publicera på vår 

hemsida vad som hände under Förbundsmötet. Ingen hade gjort några större 

anteckningar. De som var med får skriva ned vad de kommer ihåg och skicka till Ole 

så vi får lägga ut på hemsidan. 

 

9. Övriga frågor 

Majlis har en fråga om gamla verifikat. Pärmar har förvarats i NOR:s lokaler som nu 

ska tömmas innan sista juni. Vi konstaterar att allt som är äldre än sju år kan kastas. 

Majlis ska titta igenom om det finns någon kuriosa som är värd att spara.  

 

10. Nästa möte 

Blir digitalt den 13 augusti 

 

11. Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet                                   Justeras                               Justeras 

 

 

Gun-Britt Jansson                              Ole Jansson                         Majlis Israelsson 

 

 


